
10 jaar bouwen aan Dilbeek



 Meer onderwijs

 Meer welzijn

  Meer ruimte voor natuur

  Meer bos

  Meer aangenaam wonen

  Klaar voor morgen. Daadkrachtig en vernieuwend!

VOORWOORD DOOR
BURGEMEESTER
WILLY SEGERS

  Dilbeek bij de top!

  Dilbeek financieel kerngezond!

   Meer veiligheid

  Consequent Nederlands in een Vlaams Dilbeek

  Meer veilige mobiliteit

  Meer gemeenschapsleven

10 jaar geleden was er een ware aardverschuiving in de Dilbeekse politiek. N-VA was voor 
het eerst de grootste bestuurspartij en nam haar verantwoordelijkheid met beide handen op.
Bij de start waren de uitdagingen groot: te weinig investeringen in het wegennet, grote 
noden in het onderwijs, de druk van de stad op de woningmarkt, een politiekorps met te 
weinig middelen, gebrekkige communicatie en dienstverlening en een cultuur van politiek 
dienstbetoon.

Vol enthousiasme zijn we aan de slag gegaan. Intussen zijn er veel zichtbare resultaten. Met 
dit boekje willen we de inwoners van Dilbeek een overzicht geven van onze grootste stappen 
vooruit. Eerlijk duurt het langst: op een aantal vlakken is er nog onvoldoende vooruitgang 
geboekt (netheid, groenonderhoud, verstedelijkingsfenomenen) maar ook hier blijven we 
gaan voor verandering en vooruitgang.

De uitdagingen zijn de afgelopen 10 jaar blijven evolueren, maar onze inzet en visie blijven 
dezelfde: Dilbeek Dilbeeks houden. Zoals we het altijd hebben gekend: een mooie, groene, 
Vlaamse gemeente waar het goed is om te wonen!



DILBEEK BIJ DE TOP!

Met de aanleg van maar liefst 30 km aan fietspaden 
(en nog eens 20 gepland of in uitvoering) doet bijna geen enkele 
gemeente in Vlaanderen beter!

95% van de Dilbeekse wegen heeft een riolering. Ons doel is om 
98% te halen. Hiermee zullen we een zuiveringsgraad van bijna 
100% bereiken.

Dilbeek zal als één van de eerste gemeenten 
alle straatverlichting vervangen hebben door LED-
verlichting. Deze doelstelling zal in 2024 behaald worden. 6 
jaar vroeger dan wat Vlaanderen oplegt! Het verbruik aan energie, 
en dus ook van belastingsmiddelen, zal hierdoor spectaculair dalen. 

In 2022 bedroeg de schuld per inwoner 466 euro. 
Hierbij zitten we bij de laagste categorie in Vlaanderen. Ter 
vergelijking: in Gent, Mechelen, Waasmunster bedraagt dit meer 
dan 3.000 euro per inwoner…

Geen wachtrijen meer aan de loketten in de 
gemeente. Door sterk in te zetten op digitalisering en te werken 
met een reservatiesysteem, zijn de wachtrijen verdwenen. Of het 
nu gaat om het afhalen van een identiteitskaart, een internationaal 
paspoort, het reserveren van een tijdsslot bij het containerpark, 
enz…: alles kan digitaal en op afspraak gebeuren.

De Dilbeekse dienstverlening scheert hoge toppen!

Op veel vlakken presteert Dilbeek zeer 
goed én zitten we bij de absolute top.
Hierop mogen we fier zijn!



DILBEEK FINANCIEEL KERNGEZOND!
Zelf het goede voorbeeld geven. Dat doen we 
in Dilbeek. De afgelopen 10 jaar halveerde 
onze schuld van meer dan 1.000 euro per 
inwoner naar 465 euro per inwoner.

Ten opzichte van de totale inkomsten hebben 
we slechts 25% schuld.
We zijn een zeer financieel gezonde gemeente! 
En dit alles bij een belastingsniveau 

onder het Vlaams gemiddelde (6,9% 
personenbelasting en 740 opcentiemen op 
onroerende voorheffing). (Bron Agentschap 
Binnenlands Bestuur)

Jaarlijks kan de Dilbeekse begroting beschikken 
over ongeveer 80 miljoen euro aan 
inkomsten. Het grootste deel hiervan gaat 
naar personeelskosten. Gemeenten zijn voor 
heel wat verantwoordelijk. Liefst 37% van de 
middelen gaat naar onderwijs en welzijn. 16%  
naar  Cultuur, Sport, Jeugd, Erfgoed. 13% van 
de inkomsten gaat naar onze veiligheidsdiensten 
(politie en brandweer). 19% wordt uitgegeven 
aan het onderhoud van de openbare ruimte 
onderhoud en aanleg wegen, voet- en fietspaden, 
kerkhoven en groen, ruimtelijke ordening en 
rechtstreekse dienstverlening aan de burger 
(uitreiken documenten, ID-kaarten, paspoorten 
enz). Tot slot beheert Dilbeek een 80-tal plaatsen 
en gebouwen. In totaal een vloeroppervlakte van 

130.000 m2 (sportaccomodatie, jeugdlokalen, 
gemeenschapslokalen, scholen, openbare 
gebouwen).
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VEILIGHEID 13% van de Dilbeekse middelen gaat naar 
veiligheid (brandweer en politie). De ligging van 
onze gemeente naast het Brusselse Gewest maakt 
ons bijzonder kwetsbaar als het gaat om veiligheid. 
Sinds N-VA in 2013 het veiligheidsbeleid vorm 
geeft, is er heel wat veranderd en dit zowel 
qua aanpak van criminaliteit op straat, als qua 
bestuurlijke organisatie. 
Eerste aandachtspunt binnen het versterkte 
veiligheidsbeleid, was de aanpak van de hoge 
inbraakcijfers. 

Door middel van:
• meer blauw op straat (ook ’s nachts), 
• de oprichting van Buurt Informatie Netwerken 

(12 BIN’s intussen in Dilbeek), 
• het lanceren van het label ‘Inbraakveilig’ en 
• de plaatsing van een cameraschild (op de N8 

en binnenkort op andere invalswegen), kwam 
alvast een duidelijke kentering. 

Een tweede aandachtspunt was de interne 
organisatie. Gemeentelijke diensten en 
politie gingen meer gecoördineerd aan 
het werk vanuit de oprichting van het 
Integraal Veiligheidsoverleg (IVO) 
waarbij gemeente en politie ook andere 
fraude- en overlastfenomenen 
aanpakten (domicilie- en identiteitsfraude, 
schijnhuwelijken, ...) Toenemende 
incidenten met dieren leidden ook tot het 
oprichten van een Cel Dierenwelzijn.

Wat betreft de brandweer kwam 
er een nieuwe volwaardige 
brandweerkazerne en vooral… een 2de 
ziekenwagen zodat Nederlandstalige 
hulpverlening snel kan geboden worden 
en niet vanuit Brussel moet komen!



VEILIGHEID IN CIJFERS

DIENST GEMEENSCHAPSWACHT
Om kleinere maar storende overlastzaken aan 
te pakken, en hiervoor de politie te ontlasten, 
werd de dienst gemeenschapswacht opgericht. 
Vanaf september zullen in totaal 5 personen 
verder instaan voor het aanpakken van 
sluikstorters, zwerfvuil, hondenpoep, 

overhangende takken enz. Zo werden 
in 2021 al 3.000 dossiers aangepakt! Het 
leeuwendeel hiervan betreft sluikstortdossiers. 
Vanaf 2022 worden sluikstorters niet enkel 
beboet maar draaien ze ook op voor de 
opruimkosten.

AL 11 BUURTINFORMATIENETWERKEN (“BIN’S”), GESPREID OVER HEEL DE GEMEENTE!

GEMEENTELIJKE DOTATIE AAN DE 
POLITIEZONE DILBEEK:

FORSE STIJGING SINDS 2020!

HET AANTAL INBRAKEN, ZOWEL IN VOERTUIGEN ALS IN GEBOUWEN, GING DE AFGELOPEN 10 JAREN STERK IN DALENDE LIJN!

HET AANTAL INTERVENTIES STEEG,
MET UITZONDERING VAN HET

CORONA-JAAR, NAAR GEMIDDELD
MEER DAN 15.000 PER JAAR 

+66%
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Dilbeek staat sterk onder druk van de grootstad. De demografische groei in Brussel is immens en 
dat voelt Dilbeek. De inwijking vanuit Brussel is te groot en divers.

In heel Vlaanderen is al 1 op 4 inwoners van niet-Belgische afkomst. In Dilbeek is dat 1 op 3. 
Ons land is te aantrekkelijk voor migranten. Het mislukte Belgisch migratiebeleid ligt hieraan ten 
grondslag. Een slecht bestuurd Brussel is een tweede factor.

Dan is een grote uitstroom naar een goed bestuurde gemeente als Dilbeek niet verwonderlijk.
Dit zijn feiten. Een muur bouwen kan niet. Een consequent beleid voeren kan wel. En dit op vlak 
van volgende zaken:

• N-VA staat voor het consequent gebruik van het Nederlands als omgangstaal. 
Dilbeek is van oudsher Nederlandstalig en gastvrij. Hiervan mag men geen misbruik maken. 
De gemeente geeft hierin het goede voorbeeld. Met een uitsluitend Nederlandstalige 
dienstverlening en communicatie. We blijven inwijkelingen op hun plicht wijzen en roepen 
de Dilbekenaren op dit ook te doen. Andere partijen wensen dit los te laten onder het mom 
van verdraagzaamheid en inclusie. 

• We investeren in onderwijs en nemen hier een sturende rol. We schakelen het onderwijs 
in om onze jonge inwijkelingen Nederlands te leren. Ook hier heeft iedereen een 
verantwoordelijkheid: consequent Nederlands aan en achter de schoolpoort

• We investeren fors in ontvangst en begeleiding/integratie: gemiddeld 500.000 euro per 
jaar gaat naar onthaalgesprekken, taallessen, zomerklassen, oefenkansen Nederlands en 
toeleiding naar jeugd, sport en cultuur.

CONSEQUENT NEDERLANDS IN EEN VLAAMS DILBEEK

"Het Vlaams of Nederlandstalig houden van onze gemeente is niet enkel 
een verantwoordelijkheid van de (Dilbeekse) politiek. Als Dilbekenaar 
hebben we een even grote verantwoordelijkheid. Spreek steeds 
Nederlands. We helpen anderstaligen niet door hen in een andere taal te 
bedienen. Zo ontnemen we oefenkansen én ontstaat de indruk dat het niet 
nodig is om Nederlands te leren."

Pieter Van Hoorick



10 jaar geleden zag het Dilbeekse wegennet er heel anders uit. Dilbeek was gekend voor zijn 
slechte en onveilige wegen. Het aantal fietspaden was op 1 hand te tellen. Met N-VA aan het roer 
kwam daar radicaal verandering in. Van bij het begin zetten we in op een inhaaloperatie. Deze is 
anno 2023 nog steeds volop aan de gang maar er is letterlijk al een hele weg afgelegd!

We focussen op 3 invalshoeken:

• Het wegwerken van slechte wegen: ofwel door een volledige heraanleg ofwel door 
degelijk herstel.

• De aanpak van onze drukke hoofdwegen: er wordt plaats en ruimte gemaakt 
voor voetgangers en fietsers op deze wegen. De weg zelf wordt voorzien van een stevige 
fundering.

• De herwaardering van onze dorpskernen: elke dorpskern komt aan bod. Aangepakt, 
in voorbereiding of plan in opmaak.

MEER VEILIGE MOBILITEIT 

"Nu durf ik mijn dochter 
tenminste terug met 
de fiets naar school te 
sturen. Blij dat er zoveel 
aan fietspaden en 
wegen werd gedaan."

Ellen Slegers

80 km
wegen aangepakt

Voorrangswegen
op onze hoofdwegen

30 km
nieuwe fietspaden 6 

fietsstraten + 6 schoolstraten

35 km
nieuwe voetpaden

Zone 30
in elke Dilbeekse dorpskern



Ellen Slegers

DANSAERTLAAN VOOR & NA

DORPSPLEIN BODEGEM VOOR & NA

HOOGVELD VOOR & NA

ITTERBEEKSEBAAN VOOR & NA

SINT-ALENALAAN VOOR & NA



Sommigen beweren dat N-VA niet investeert 
in het gemeenschapsleven, in jeugd, in sport, 
in cultuur. Het tegendeel is waar. Voor ons is 
een bruisend gemeenschapsleven van 
cruciaal belang en we nodigen iedereen uit 
om hieraan deel te nemen!

Enkele cijfers: 100 medewerkers van de 
gemeente (20%) zetten zich dag in dag uit in 
voor  vrijetijdsbeleving (cultuur, sport, jeugd, 
erfgoed, toerisme).

In 2015 riep toenmalig minister van Jeugd, 
Dilbeek uit tot Jeugdgemeente van 
Vlaanderen. Dilbeek werd geprezen voor 
zijn beleid ten dienste van alle kinderen en 
jongeren.

"Jaarlijks ondersteunen we allerhande 
verenigingen en gemeenschapsvormende 
initiatieven logistiek én financieel. 

400.000 euro wordt jaarlijks voorzien om 
verenigingen financieel een duwtje in de rug 
te geven. 

Podia, nadarhekken, zalen, enz… zijn aan lage 
tarieven beschikbaar.

Ook in sport blijven we investeren. Onze 
sporthallen zijn intussen 50 jaar oud en zijn aan 
vernieuwing toe.

We starten met een nieuwe polyvalente 
(sport)zaal in Itterbeek. Intussen liggen 
er 4 synthetische voetbalvelden in onze 
gemeente (Dilbeek, Kapelle, Schepdaal, Groot-
Bijgaarden). 2 Finse pistes werden aangelegd.

Aan de Bosstraat in Groot-Bijgaarden en aan de 
speelpleinwerking Begijnenborre verschijnen 
weldra stevig uitgebouwde speelterreinen. In 
Schepdaal kwam er een skatepark bij en een 
beachvolleyterrein.

Op andere plekken richtten we al dan niet 
tijdelijke speelplekken in.

De komende jaren zetten we deze verandering 
verder! 

MEER GEMEENSCHAPSLEVEN

1. In 2015 werd de Bal-o-drome 

geopend: petanqueplezier voor 

jong en oud! 

2. In Groot-Bijgaarden openden 

we in 2022 een gloednieuwe 

voetbalkantine met synthetisch 

voetbalveld

3. Dilbeek telt 6 jeugdhuizen en 

10 jeugdbewegingen. In 2014 

trokken de Scouts van Paloke in 

nieuwe lokalen

4. 2019 was het Bruegeljaar. Deze 

windmolen is een blijvende 

getuige 

5. De muziekacademie nam haar 

intrek in dit prachtig gebouw.  

Honderden kinderen en 

volwassen genieten elke dag van 

deze infrastructuur 

6. 7de ereburger van Dilbeek: 

Remco Evenepoel

7. Speel -en ontspanningsplek in 

Palokewijk

8. Nieuwe atletiekpiste wordt in het 

najaar aangelegd

9. 4 synthetische voetbalvelden en 

2 Finse pistes

"Dilbeek blijft een gemeente waar er veel 
te beleven valt en de verenigingen goed 
ondersteund worden."

Anne Claus



MEER GEMEENSCHAPSLEVEN
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We blijven volop investeren in het welzijn 
van jong en oud. Maar liefst 37% van alle 
gemeentelijke werkingsmiddelen 
gaan naar Welzijn en Onderwijs. Dit is het 
grootste aandeel van de gemeentelijke 
begroting.

De afgelopen jaren investeerden we in 
onze gemeentescholen en faciliteerden 
we maximaal de oprichting en uitbreiding 
van nieuwe en bestaande scholen. 

We spreidden deze scholen maximaal 
zodat elke buurt een basisschool 
heeft en kinderen dichtbij naar school 
kunnen gaan. De afstandsregel 
bepaalt wie voorrang heeft. Sinds kort 
krijgen Dilbekenaren voorrang bij 
inschrijvingen in Dilbeekse scholen. 

Vaak niet geweten is dat de gemeente 
verantwoordelijk is voor de naschoolse 
kinderopvang. We investeren hierin 
jaarlijks 600.000 euro. Hierdoor betalen 
de ouders van onze Dilbeekse kleuters 
slechts de helft van de werkelijke kost. 
In 2023 start een nieuw contract dat de 
kwaliteit van deze opvang zal verbeteren!

MEER ONDERWIJS...

"De nieuwe kleuterschool in Begijnenborre moet de meest fantastische 
plek zijn voor een kleuter om de eerste kleuterstapjes te zetten: midden 
in het groen, veel speelruimte en fantastische infrastructuur die ook 
tijdens de vakanties kan gebruikt worden voor de speelpleinwerking."

Nic Massagé

OPENING NIEUWE SCHOOL BEGIJNENBORRE



OPENING NIEUWE SCHOOL KEPERKE 

UITBREIDING KLIMOP UITBREIDING KRIEBEL



Onze aandacht gaat niet enkel naar de 
kinderen en de jongeren, ook voor de 
ouderen hebben we met N-VA aandacht.

Het meest in de kijker springend is ons  
nieuwbouw van ons woonzorgcentrum. 

Het oude woonzorgcentrum zal gefaseerd 
afgebroken worden en vervangen door een 
nieuw gebouw. Hiermee gaat een investering 
gepaard van maar liefst 20 miljoen euro.

In 2016 werd de welzijnscampus in 
Groot-Bijgaarden geopend. Hierdoor 
heeft de gemeente Dilbeek een uitgebreide 
sociale infrastructuur waar meerdere 
partners uit het welzijnsveld kunnen 
beschikken over een goed uitgeruste en 
toegankelijke locatie. Onder andere het 
populaire Buurtrestaurant heeft er zijn 
plek.

De afgelopen jaren openden we 2 nieuwe 
gemeentelijke kinderdagverblijven: ’t 
Klein Keperke en ’t Bergske, beiden 
gelegen in Itterbeek. Met N-VA in het bestuur 

steeg het aantal kinderopvangplaatsen in 
Dilbeek zo van 371 in 2014 naar 441 in 2021. 
We blijven inzetten op onthaalouders 
(via subsidie) en op het creëren van 
groepsopvangplaatsen via eigen kinderdag-
verblijven en partnerorganisaties.

 DILBEEK WERKT!
De gemeente Dilbeek heeft slechts 0,49% 
leefloners. Dit naast de Brusselse rode zee 
van non-bestuur.

Met N-VA hebben we werk gemaakt van een 
sterk activeringsbeleid door de VDAB maar 
ook door het plaatselijk OCMW.

We leggen taallessen op, sturen controle-
artsen, voeren bankonderzoek uit enz. 
Dilbeek werkt en dat willen we zo houden!

(bron: Het Nieuwsblad)

...MEER WELZIJN!
"Het buurtrestaurant is 
een echte ontmoetingsplek 
geworden. Het is hier 
gezellig en niet te duur. Het 
eten is heel lekker en ik kom 
altijd wel iemand tegen om 
een babbeltje mee te slaan."

Greet Van Overtveldt



MEER RUIMTE VOOR NATUUR
De aantrekkelijkheid van Dilbeek wordt bepaald door haar groen en open karakter. De open 
ruimte staat echter onder druk. En die open ruimte willen we maximaal behouden voor de 
Dilbekenaren!

Zo hebben we via een nieuw ruimtelijk plan de bestaande open ruimte beschermd én 50 
ha woonreservegebied herbestemd naar een groene, niet-bebouwde functie!

De laatste 10 jaar is er heel wat gedaan om Dilbeek ook effectief groener te maken. In 2014 
plantten we het Herdebeekbos aan. Deze 10.000 kleine boompjes zijn intussen uitgegroeid 
tot een jong bos.  Vlak in de buurt werken we volop aan een ander nieuw bos: het Mullebos. 
Begin maart 2023 plantten we er de eerste van 5.000 boompjes.

Samen met het Agentschap Natuur en Bos zorgen we voor een stevige uitbreiding van de 
Wolfsputten. Maar liefst 21.000 extra bomen werden er aangeplant! 

Maar niet enkel de gemeente draagt haar steentje bij: ook vele particulieren en 
natuurverenigingen doen een stevige inspanning. Zo staat de teller intussen al op meer dan 
50.000 nieuwe bomen in het afgelopen decennium. 

We doen er dus alles aan om de gemeente groener te maken!

MEER BOS

50.000 
nieuwe bomen

"Het is goed dat 
onze open ruimte 
behouden blijft. 
Dilbeek moet groen 
blijven!"

Liesbet Los

140ha 
open ruimte beschermd

=240 voetbalvelden 

50ha 
woonreservegebied herbestemd

=100 voetbalvelden 



MEER AANGENAAM WONEN
De N-VA pakte de ongebreidelde 
bouwwoede aan. Niet met een bouwstop, 
maar met een gestructureerde 
aanpak. Onze open ruimtegebieden zijn 
beschermd. Nieuwe woonreservegebieden 
aansnijden kan niet meer. Slim (ver)
bouwen in bestaand woongebied kan wel.

Zo bepaalt het nieuwe bouwkompas waar 
men welke woningen mag bouwen: 
vrijstaande woningen, koppelwoningen, 
rijwoningen of meergezinswoningen.

Zo creëren we bijkomende woningen op de 
juiste plaats én kunnen Dilbekenaren in de 
eigen gemeente blijven wonen.

Ook woonkwaliteit is van belang! 
Daarom hebben we bijkomende regels 
opgesteld. Geen piepkleine appartementen 
meer zonder een ruim terras of berging.

Geen te kleine woningen meer zonder 
parkeerplaatsen. Kwaliteit primeert!

"Overal appartementen? 
Dilbeek is geen stad. 
Het is goed dat er nu 
duidelijke regels zijn."

Bekijk het filmpje over het 
bouwkompas

Henri Vanden Meerssche

 VOORMALIG HOF TER SMISSEN OMGEBOUWD NAAR 
MOOIE ÉÉNSGEZINSWONINGEN

BROUWERIJ EYLENBOSCH WERD 
WOON-, WERK-, WINKELRUIMTE





Harry De Win 

Geboren en getogen Dilbekenaar en gekend als voorzitter van de 
Dilbeekse Atletiekclub (DAC) en beroepsmatig kinesist.

Harry is de afgelopen maanden als Schepen Vrije Tijd hard aan het 
werk gegaan om de Dilbeekse sport- en cultuursector in Dilbeek 
verder op de kaart te zetten.

David De Freyne 

Komt uit Schepdaal en draait al een hele tijd mee in de Dilbeekse 
politiek. Hij was meermaals voorzitter van onze afdeling en was lid 
van het sociaal comité en van de gemeenteraad. Beroepsmatig is hij 
actief als coördinator in het Brussels volwassenenonderwijs.

Zijn focus zal de komende periode liggen op een nieuwe strategie voor 
het Dilbeekse gebouwenpatrimonium.  Een 50-tal gebouwen moeten 
we dringend klaar maken voor de toekomst.

KLAAR VOOR MORGEN. DAADKRACHTIG EN VERNIEUWEND!

Burgemeester Willy Segers is de 
kapitein van ons schip, Schepen Stijn 
Quaghebeur heeft een brok ervaring en 
expertise op vele vlakken.

Als N-VA willen we blijven vooruitgaan: 
daadkrachtig en vernieuwend! Om 
ons klaar te maken voor de toekomst, 
versterkten we onze ploeg met 2 
schepenwissels.



KLAAR VOOR MORGEN. DAADKRACHTIG EN VERNIEUWEND!

Een gemotiveerde én ervaren N-VA-ploeg staat klaar om onze 
gemeente verder de toekomst te geven die ze verdient. En daar kan u 
volgend jaar mee over beslissen!

U kon het lezen, 1 op 3 inwoners in Dilbeek zijn van niet-Belgische 
afkomst … dus 33%!

En laat ons een kat maar een kat noemen, de meerderheid  daarvan 
spreekt geen Nederlands. Als Vlaming in Dilbeek moeten we goed 
beseffen dat een consequent gebruik van onze taal nog de enige 
dam is om de ontnederlandsing en de verbrusseling in te dijken. 
Neem deze laatste drempel weg en het verder uitdeinen is niet te 
stoppen, ook niet naar de deelgemeenten.

Laten we als Vlaming op onze (taal)strepen staan, opkomen voor 
onze identiteit, fier zijn op onze cultuur, normen en waarden 
van onze mooie gemeente!  Dàt is voor ons de inzet van de komende 
gemeenteraadsverkiezingen in 2024.

Want laat ons eerlijk zijn: N-VA is de enige partij die het belang van 
deze Vlaamse waarden in Dilbeek  kan verdedigen!

Karine Hellinckx, voorzitter

LvBurgemeester

Vragen, 
opmerkingen, 

suggesties? Laat 
het ons weten! 



WE SMIJTEN ONS!

…  en ook onze bestuursleden: Peter Respilieux, Nic Massagé, Maries Haelterman, Paul Van den Bosch, 
Wout Segers, Johan Maertens, Luc Vanlee, Bart Baré, Anneleen Van den Houte, Jan-Hendrik Donvil, 
Greet Van Overtveldt, Bedet Smeulders, Kurt Dedobbeleer, Ludo Meclot, Chris Verhelst, 
Christine Mertens.
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David De Freyne
Francis (Tage) Tratsaert Frank De Dobbeleer

Fré Vanhee

Harry De Win Jan Erkelbout

Stijn Quaghebeur

Stefaan De Proft
Willy Segers

Katrien Van Lint

Karine Hellinckx


